

التاريخ : 2015/5/31

مرجع : MAZ-MCS-05-2015-0725

المحترمين

السادة/ سوق دبي المالي

المحترم

عناية السيد/ حسن عبدالرحمن السركال

نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: افصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى تعليمات هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية رقم (هـ أ.م.ق.ر.ل.م. 2012/2)، وإلى افصاحنا المؤرخ 2015/4/27 مرجع -MAZ-MCS-04-2015-0365 والذي تم الافصاح فيه عن صدور حكم نهائي في الاستئناف رقمي 2014/3829 و 2014/4001 س.ت/1 لصالح شركة المزايا القابضة وذلك بإلزام (شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية) بأن تؤدي الى (شركة المزايا القابضة) مبلغ وقدره 837.806/261 د.ك (ثمانمائة وسبعة وثلاثون ألف وثمانمائة وستة دينار كويتي 261 فلس)، وفوائد القانونية بواقع 7% سنوياً اعتباراً من تاريخ 2013/6/24 وحتى تمام السداد مع إلزامها بالمصروفات ومبلغ ألف دينار مقابل اتعاب المحاماة الفعلية. نحيطكم علماً بأنه شركة المزايا القابضة قد قامت بالطعن بالتميز على الحكم سالف البيان بالطعن رقم 2015/994 تمييز تجاري 5/ وذلك فقط في الشق الخاص بالفوائد وذلك بطلب احتساب الفوائد من تاريخ الاستحقاق الفعلي الحاصل في 2008/12/31 وحتى تمام السداد، كما قامت شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية بالطعن بالتميز على كامل الحكم سالف البيان بالطعن رقم 2015/1042 تمييز تجاري 5/ بطلب تمييز الحكم .

وهو ما نذكر معه ان الاثر المالي المترتب على الحكم سينتج عنه ارباح تعادل المبلغ المحكوم به لصالح الشركة وذلك بشكل عكس لمخصصات سبق أخذها للمبلغ المشار اليه اعلاه، وان ذلك سوف يدرج في البيانات المالية للشركة عند تنفيذ الحكم واستلام المبلغ.

With reference to the above subject, and to Capital Markets Authority instructions concerning the disclosure of the material information No (CMA/R.N/D.I/2/2012) and to our disclosure dated 27/04/2015, reference MAZ-MCS-04- 2015-0365, in which a disclosure was made on the issuance of a final ruling in the two appeals no. 2014/3829 & 2014/4001 S.T/1 for the interest of Al Mazaya Holding Company by obliging Kuwait Business Town Real Estate Company (KBT) to pay to Al Mazaya Holding Company an amount of KD. 837.806/261 (Only Eight Hundred Thirty Seven Thousand, Eight Hundred Six Kuwaiti Dinar, 261 Fils) and legal interest by 7% per annum **with effect from 24/06/2013** till the full payment with charging KBT the expenses in addition to an amount of one thousand Kuwaiti dinar for actual attorney fees.

Kindly be advised that Al Mazaya Holding Company has challenged for cessation the aforesaid ruling, challenge No. 2015/994, commercial cessation /5, in terms of the interests requesting the interests to be calculated from the actual maturity date on 31/12/2008 till full payment. Also, Kuwait Business Town Real Estate Company challenged for cessation the entire said judgment, challenge No. 2015/1042, commercial cessation /5 requesting the cessation of judgment.

The financial impact arising from the judgment will generate profits equivalent to the amount ruled for the interest of the company in the form of a reflection of provisions previously taken for the aforesaid amount, and such amount will be included in the company's financial statements upon execution of the judgment and receipt of the amount.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،



أسعد نبيل إبراهيم
مدير تنفيذي - الخدمات المؤسسية